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Andrzej Goiqbieski

Radny Rady Miasta Wtoclawek

Pan

dr Mdrek Wojtkowski

Prezydent Missta Wtoclawek

Szanowny panie prezydenci

w imieniu mieszkaric6w wtoclawka zwracam siq z uprzejmq prosbq o informacje
dotyczqcq przylqczenia budynk6w mieszkalny na ulicy 3-go Maja do sieci cieptowniczej
MPEC' Przylqczenie ich do sieci MPEC oznacza likwidacjq szkodliwych lr6del niskiej emisji w
SndorvurSclu wlocfawka' Mniei szkodliwych,,KopctucH6w' w Sr6dmiejciu to powietrze
we Wloclawku bqdzie lepsze.

Z powa2aniem
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